



减震器专家

**Improve**



COMPANY INTRODUCTION

企  
业  
简  
介



**E**stablished since 1998, Thousand Supplies Sdn. Bhd., is an automotive enterprise that integrates research & development, manufacturing & production, sales & marketing and related services which ultimately yield better customer satisfaction. We are located at Taman Industri Sungai Buloh Jaya, State of Selangor, Malaysia. With our own stadium type factory measuring 15,000 sqf, we manufacture, pack and deliver all our products under one roof.

IMP (IMPROVE) is a success and renown name and our fruit of products in suspension system. It has successfully registered under Trade Mark Act 1976 for automotive since year 2006. We are putting our full effort to enhance our design and further improve and market our products at its highest professional quality. IMP has 3 large business categories : 1) IMP Heavy Duty Suspension System, 2) IMP Air Suspension System 3) IMP Brake System. IMP specializes in suspension solutions and aim to create perfect shock absorbers for all kinds of vehicle applications. IMP has also obtained its Certificate of "Golden Brand Products" - an award from The Asia Pacific Award in 2011. For the pass 10 years, our business has extended its coverage throughout the nation (inclusive Sabah & Sarawak).

Our company has been moving with the latest path of innovative technology as to delight both domestic & international customers. Our 2011, we will outreach for overseas market to Indonesia, Thailand, Philipines & China. Weseek and welcome potential customer to work and join us for mutual benefits.

成立于1998年，涛昇供应私人有限公司是一家汽车零部件企业，集科研开发，制造与生产，销售和市场营销及相关服务，提供更好的客户满意度为最终目标。我们坐落在马来西亚雪兰莪州双溪毛糯再也工业区。凭著我们拥有体育场式面积达18000平方英尺的厂房，我们所生产，包装及运送所有的产品在同一屋檐下。

IMP (IMPROVE)是我们成功及著名的悬挂系统产品名称。在2006年，它成功地注册于1976汽车商标法令。我们正在致力及加强我们的设计，进一步完善及推广我们的产品在其最高的专业素质。IMP拥有3大种类商品：1) IMP耐力式悬挂系统，2) IMP气压式悬架系统 3) IMP制动系统。IMP是专门从事悬挂解决方案，并致力创造完美的减震器为各类车辆所应用。IMP也取得了亚洲太平洋奖所颁发“金品牌产品”的证书于2011年。10年来，我们的业务已经扩展其覆盖范围遍及全国（包括沙巴和沙劳越）。

我们公司一直不断新技术为取悦国内外的客户。2011年，我们将拓展海外市场，印尼，泰国，菲律宾和中国。我们将寻求和欢迎有潜力的客户和我们一起合作，以达成双赢。